
 

 

Vážení členové KRK, 
  
Děkujeme za zaslaný zápis KRK č. 4/2024, níže naleznete odpovědi na Vaše dotazy/komentáře. 
  
 
1. Reakce na zápis KRK č.3/2024 
VV měl reakci na zápis rozpracovanou, bohužel v době dovolených a reprezentačních výjezdů vzniká 
prodlení, než se k reakci vyjádří všichni členové VV. 
 
2. Kooptace 
Děkujeme za informaci. Zápis do Spolkového rejstříku zajistí předsedkyně VV Karina Divišová poté, co 
jí budou doručeny kompletní podklady od nové členky KRK.  
 
3. JOAWC 2023 
KRK obdržel veškeré účetnictví exportem ze systému Pohoda. Pokud VV ve vyúčtování pochybil, 
žádáme o připravení správného vyúčtování JOAWC 2023. Více podkladů, než již bylo s KRK sdíleno VV 
nemá. 
 
4. JOAWC 2024 
Děkujeme za posouzení výjezdu KRKem. Věříme, že v rámci zachování objektivity požádal KRK o 
vyjádření všechny rodiče/juniorské reprezentanty. VV obdržel také veskrze pozitivní zpětné vazby. 
Faktury za plnění sponzoringu budou KRK zaslány. 
V rámci jednotlivých požadavků se pokusíme dodat KRK žádané doklady, bohužel v době prázdnin a 
velkých akcí není možné deadline přislíbit. 
 
a) Rozpočet na výjezd JOAWC 
Znovu připomínáme KRK, že příspěvek reprezentanta je paušálním příspěvkem k pokrytí veškerých 
nákladů na juniorskou agendu, tudíž myšlenka přepočítávání na osobu je budgetově mylná. 

 
b) již komentář výše. 
c) na základě posledního zápisu z jednání výboru, při zvolení cesty s rodiči vznikla volná místa 
v autobuse, která byla nabídnuta rodičům. Jedná se o ekonomické hledisko celého juniorského 
výjezdu. Vše s důrazem na zachování komfortu závodících týmů. 
d) výbor obdržel nabídku a dopravci odeslal objednávku, KRK zašleme; velikost autobus byla zvolena 
s ohledem na předpokládaný počet; psi byli přepravování v pevných schránách, případně adekvátně 



 

 

zajištěni. Splnění podmínek pro přepravu dle příslušných právních předpisů je povinností dopravce. 
Cesta proběhla zcela bez problémů. 
e) 35 týmů. 
f) jedná se o velice neobjektivní hodnocení, věříme práce manažerky týmu byla odvedena dle předem 
daných podmínek. 
 
Ve věci poplatků za soustředění: poplatek za Annu Marouškovou nebyl uhrazen vzhledem k její 
omluvené neúčasti na soustředění. Chybějící poplatek Natálie Mlejnkové byl uhrazen dodatečně 
v červenci. 
 
VV bude jistě letošní výjezd JOAWC diskutovat na nejbližším jednání a přihlédne k letošním 
zkušenostem. 
 
 
5. Kontakty na KRK 
VV si není vědom, že by jakékoliv zprávy KRK chodily i do schránky výboru. 
Každopádně nastavení určitě prověří. 
 
Alena Hudcová změní na webu kontaktní e-maily KRK na Vaše soukromé. 


